編號:029

德貞女子中學 二零二五至二零二六年度 英文科訂購中一級 第四至七組聆聽練習通告

敬啟者:

本校英文科為配合課程的學習需要,中一級同學須訂購聆聽練習(已列在書單上),詳情如下:

班別	項目	書名/訂購時段	費用
第四至七組		Performance Extra Task – based Listening 1 (2 nd Edition, 2023) Pilot	\$ 185.4 (學校集體訂購之 優惠價錢,原價為\$206)

本校只接受八達通繳費,請著 貴子女於9月22日至26日期間,於校內八達通讀咭器完成繳費手續。請著貴子女於9月17日前,把回條交回科任英文老師。

如有任何問題,請致電 2729 3211 與李文慧老師聯絡。

此致

學生家長

德貞女子中學校長

謹啟

二零二五年九月十一日	
	條 編號:029
敬覆者:	
本人已知悉有關 貴校英文科為中一級(第日於9月22日至26日期間於校內八達通讀咭器完	四至七組)學生訂購聆聽練習,並會督促女兒 成繳費手續。
此覆	
德貞女子中學校長	
中級_	班
學生	家長/監護人簽署:
學生	家長/監護人姓名:

二零二五年 月 日

(收集家長/監護人聯絡電話,目的是讓負責老師在有需要時聯絡家長,有關資料將於活動完結後銷毀。)

學生家長/監護人電話:

No.: 029

Tack Ching Girls' Secondary School 2025-2026 S1 Groups 4-7 English Language Listening Exercise Book Ordering

11th September, 2025

Dear Parents/Guardians,

To meet the requirements of the English curriculum, S.1 students need to purchase a listening exercise book which is already on the textbook list. Please kindly find the full details below:

Class	Item	Name of the book	Fee
Groups 4-7	Listening exercise book	Performance Extra Task – based Listening 1 (2 nd Edition, 2023) Pilot	\$185.4 (A bargain price of school bulk purchase. The original price is \$ 260.)

We will only accept payment using Octopus cards. Students should pay the exact amount using the Octopus PC Reader at school between 22nd September and 26th September, and return the reply slip to the English teacher before 17th September.

If you or your child has any enquiries, please feel free to contact Ms Li Man Wai Grace at 2729 3211.

	Yours faithfully,
Reply Slip	Carol Chung Principal
	No.: 029
	, 2025
Dear Principal, I have been informed about the purchase of the listening exercischild to complete the payment between 22 nd September and 26 th September at school.	
Name of student:	
Class & Class No.:	()
Signature of Parent/Guardian:	
Name of Parent/Guardian:	

(Collection of parents' contacts is for safety reason in case of emergency. The information will be discarded after the activity.)

Phone number of Parent/Guardian: _